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Mérték   

    Na ebb?l lesz sírás, rívás a baloldalon!

Interjút adott Kásler Miklós emberi er?forrásokért felel?s miniszter a Magyar Id?knek.

A miniszter az utóbbi napokban éles kritikákat kapott a kardiológiai intézet vezet? szívsebészének elbocsátása
miatt, amellyel összefüggésben a balos sajtó szerint egy beteg elhunyt. Ön utasította a Gottsegen György

1. oldal (összes: 3)



Drámai interjút adott Kásler Miklós
Közzétette: www.flagmagazin.hu (https://flagmagazin.hu)

Országos Kardiológiai Intézet f?igazgatóját, hogy küldje el Székely Lászlót? – kérdezte a Magyar Id?k a
minisztert?l.

Kásler Miklós válaszában kiemelte, hogy nem avatkozott be az ügybe.
 

 ...amikor értesültem a történtekr?l, akkor is az országos tiszti f?orvost kértem fel a vizsgálat lefolytatására.
Számomra minden egyes ember élete a legnagyobb érték, ami létezik, ezért semmiféle olyan tévedést,
ténykedést nem tudok elfogadni, ami akár egyetlen páciens életét is veszélyezteti vagy f?leg kioltja"

– mondta.

Kásler Miklós meger?sítette, hogy a hivatalos vizsgálat szerint a beteg halála és az orvos elbocsátása között nincs
összefüggés.
 

 Az üggyel kapcsolatban fontos kérdés az: lehet-e olyan orvos, aki többet engedhet meg magának, mint
mások, esetleg mindent. Mert ha lehet, akkor megsz?nik az orvos és a beteg közötti bizalmi viszony, ami
pedig a gyógyítás alapja" 

– utalt az orvos viselkedésére a miniszter.

Kásler kitért Nagy Anikó lemondására is, aki a Heim Pál Gyermekkórházat vezette, majd négy hónappal ezel?tt
államtitkár lett a minisztériumban. Az interjúban a miniszter elmondta, hogy Nagy távozásának oka pontosan az,
ami megjelent a nyilvánosságban: a továbbiakban is a gyerekekkel szeretett volna foglalkozni. A Nagy utódjára
vonatkozó kérdést egyel?re elhárította a miniszter.

Az új Nemzeti Alaptantervr?l (NAT) szólva a miniszter kijelentette, hogy a cél, hogy 2019. szeptember elsejére be
lehessen vezetni, ám hozzátette, hogy ha több id? kell a részletek kidolgozására, akkor ez a céldátum ki is
tolódhat. A jó munkát el?bbre sorolta, mint azt, hogy id?re elkészüljön a tanterv. A NAT feladata lesz az is, hogy
nemzeti értékeink megjelenjenek az iskolákban, óvodákban.

Szóba került a Pet?fi Irodalmi Múzeum megüresedett vezet?i posztja. A miniszter elmondta, hogy pályázatot írtak
ki, és a bírálóbizottság feladata lesz eldönteni, hogy kié legyen a poszt.

A miniszter szerint bizonytalan a Nemzeti Kulturális Alap jöv?je, ugyanis az idén 25 éves intézménnyel
kapcsolatban még nem d?lt el, hogy ugyanígy fog m?ködni, vagy pedig megváltozik a struktúrája, finanszírozása.

A miniszter a magán- és állami egészségügy szétválasztásáról elmondta, hogy erre kidolgoztak egy tervet, amely
egy hosszú folyamat lesz.
 

 Nincs arról szó, hogy a magánszektort bármilyen értelemben vissza kellene szorítani, de a fordítottjáról
sem. Az alapelvárás, hogy legyenek teljesen világos jogi, m?ködési és finanszírozási viszonyok" 

– mondta.
 

 Heteken belül a kormány elé kerülhet a sürg?sségi ellátásról szóló javaslatunk, amelynek lényege, hogy a
betegellátás célirányosan és szabályozottan történjen, hogy az országban egyetlen sürg?sségi osztályon
se kelljen a betegnek feleslegesen órákat várnia" 

– mondta a miniszter a sürg?sségi osztályokkal kapcsolatos kérdésre válaszolva. Hozzátette, meggy?z?dése, hogy
"a sürg?sségi ellátás els?sorban szervezési kérdés".

2. oldal (összes: 3)



Drámai interjút adott Kásler Miklós
Közzétette: www.flagmagazin.hu (https://flagmagazin.hu)

Kásler Miklós fontos dolgot mondott az otthonápolással kapcsolatban.
 

 Magam a legmesszebb men?kig elismerem és támogatom az otthoni ápolást végz?ket. Lelki szempontok
miatt és a praktikusság okán is, hiszen a legmagasabb emberi szolidaritást fejezik ki fáradságos és
önzetlen munkájukkal, ugyanakkor tehermentesítik az egészségügyi és a szociális ellátórendszert. A
kormány ezért is tett már határozott lépéseket az otthonápolási díj emelésére, és nagyon rövid id?n belül
megszületik az újabb döntés" 

– mondta a miniszter.

Bácskai Balázs - www.888.hu 

  
Tisztelt olvasók!
Legyenek olyan kedvesek és támogassák "lájkukkal" a Flag Polgári Magazin Twitter oldalát a következ? címen:
https://twitter.com/syracuse73. illetve a Facebook oldalát pedig az alábbi címen:
https://www.facebook.com/flagmagazin
- Minden "lájk számít, segíti a magazin m?ködését!

Köszönettel és barátsággal!

www.flagmagazin.hu
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